

Date: August 21st, 2024

التاريخ: 21 أغسطس 2024

Circular No:4/ AY 2024-25
Subject: School Transportation 2024-25

Dear Parents and Guardians,

We are pleased to inform you that school bus services will commence on **Wednesday, August 28th, 2024.**

Students who have registered for bus transportation will be picked up and dropped off according to the schedules arranged with parents by Mr. Ahmed Al Qadi, our Bus, Health, and Safety Officer, and the bus transportation team. These schedules have been carefully coordinated to ensure that all students are transported safely and efficiently.

Once these timings and locations are confirmed with parents and registered in the **DOT SALAMA system, no changes to the pick-up or drop-off locations will be permitted.** The school is subject to **finer** from ADEK and DOT if the SALAMA system flags incorrect locations or timings, so it is crucial that all information remains accurate.

During the first week, all K-12 students registered for bus transportation will be dismissed at 12:50 p.m. to allow for a smooth transition and ensure that all students become familiar with the bus routines.

Starting from the second week, the school day will run from 7:45 a.m. to 2:15 p.m. for all K-12 students. Buses will depart promptly at 2:10 p.m., and the school gates will open at 2:30 p.m. for students being picked up by car.

السادة أولياء الأمور الكرام، تحية وبعد

يسرنا أن نبليكم بأن الحافلات المدرسية ستبدأ يوم الأربعاء، 28 أغسطس 2024.

سيتم استلام الطلاب الذين سجلوا في خدمة النقل بالحافلات وإيصالهم حسب الجداول التي تم ترتيبها مع أولياء الأمور من قبل السيد أحمد القاضي، مسؤول الحافلات والصحة والسلامة، وفريق النقل بالحافلات. لقد تم تنسيق هذه الجداول بعناية لضمان نقل جميع الطلاب بأمان وكفاءة.

بمجرد تأكيد هذه الأوقات والمواقع مع أولياء الأمور وتسجيلها في نظام "سلامة" التابع لدائرة النقل، لن يُسمح بإجراء أي تغييرات على مواقع الاستلام أو النزول الطلبة. تتعرض المدرسة لغرامات من قبل دائرة النقل إذا أشار نظام "سلامة" إلى مواقع أو أوقات غير صحيحة، لذا من الضروري أن تبقى جميع المعلومات دقيقة.

خلال الأسبوع الأول، سيتم صرف جميع طلاب الصفوف من الروضة حتى الصف 12 المسجلين في خدمة النقل بالحافلات في الساعة 12:50 ظهراً، وذلك لضمان انتقال سلس وتعريف جميع الطلاب بروتين الحافلات.

اعتباراً من الأسبوع الثاني، سيكون اليوم الدراسي من الساعة 7:45 صباحاً حتى 2:15 ظهراً لجميع طلاب الصفوف من الروضة حتى الصف 12. ستنتقل الحافلات في تمام الساعة 2:10 ظهراً، وستفتح بوابات المدرسة في الساعة 2:30 ظهراً للطلاب الذين يتم استلامهم بالسيارات.

Important Note:

Please note that for students whose bus registration documentation was submitted after **August 10th, 2024**, may experience a slight delay in arranging their transportation. This delay is necessary to allow the school to properly organize and prepare the first fleet of seventy buses, ensuring they are fully equipped with the DOT SALAMA system.

Should you have any questions or concerns related to bus transportation, please do not hesitate to contact Mr. Ahmed Al Qadi, our Transportation Officer, via phone or email:

Mr. Ahmed Al Qadi

Phone: 02 2034 524 - Mobile: 050 7822 251

Email: ahmed.alqadi@ajyalfalah.sch.ae

We appreciate your understanding and cooperation as we work to provide safe and reliable transportation for all students.

Yours sincerely,

Dr. Antoinette Brown
Principal Director



ملاحظة هامة:

يرجى العلم بأن الطلاب الذين تم تقديم مستندات تسجيلهم في خدمة النقل بالحافلات بعد 10 أغسطس 2024 قد يواجهون تأخيراً في ترتيب النقل. هذا التأخير ضروري لإتاحة الوقت للمدرسة لتنظيم وتجهيز الحافلات بشكل صحيح، حيث وصل عددها حتى الآن إلى سبعين حافلة، وكذلك لضمان تسجيلها بالكامل بنظام "سلامة" التابع لدائرة النقل.

إذا كانت لديكم أي أسئلة أو استفسارات تتعلق بخدمة النقل بالحافلات، فلا تترددوا في الاتصال بالسيد أحمد القاضي، عبر الهاتف أو البريد الإلكتروني:

السيد أحمد القاضي

الهاتف: 02 2034 524 - الجوال: 050 7822 251

البريد الإلكتروني: ahmed.alqadi@ajyalfalah.sch.ae

نقدر تفهمكم وتعاونكم بينما نعمل على توفير خدمة نقل آمنة وموثوقة لجميع الطلاب.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،



الدكتورة أنطوانيت براون

مديرة المدرسة